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مديرعامل اتوبوسرانی شهرداری اهواز :
زمان آغاز فعالیت اتوبوس  ها

 هنوز مشخص نیست
مدیرعامل سازمان اتوبوسرانی شهرداری اهواز با بیان اینکه 
هنوز مشخص نیست فعالیت مجدد اتوبوسرانی چه زمانی آغاز 
می شود، گفت: در صورت فعالیت اتوبوس ها، مسافرگیری باید 

به اندازه تعداد صندلی ها، آن هم یکی در میان باشد.
مجدد  فعالیت  آغاز  امکان  خصوص  در  سبزعلی  کوروش 
اتوبوسرانی اظهار کرد: هنوز اطلاعی نداریم چه زمانی مجددا 
فعالیت اتوبوس ها آغاز می شود و تصمیم گیری در این زمینه بر 

عهده ستاد مدیریت کرونای خوزستان است.
با توجه به شرایط کنونی در حال علامت گذاری  افزود:  وی 
صندلی های اتوبوس ها هستیم تا در صورت دستور آغاز فعالیت 

مجدد اتوبوس ها، فاصله گذاری و نکات بهداشتی رعایت شود.
با اشاره به تعطیلی مدارس و دانشگاه ها و در پی  سبزعلی 
فعالیت  صورت  در  داد:  ادامه  مسافران،  تعداد  کاهش  آن 
اتوبوس ها، مسافرگیری باید به اندازه تعداد صندلی ها، آن هم 

یکی در میان باشد.
کرد:  تصریح  اهواز  اتوبوسرانی شهرداری  مدیرعامل سازمان 
اورهال  به  اقدام  روزانه  اتوبوس  رانندگان  نیز  در حال حاضر 
اتوبوس ها می کنند و پس از آن روزانه گندزدایی و ضدعفونی 
اتوبوس ها انجام می شود. از این فرصت نیز استفاده کرده ایم و 

در حال تعمیر کولرهای اتوبوس ها هستیم.

معاون دانشکده علوم پزشکی شوشتر :
بازگشایی مشاغل خطر ابتلا 
به كرونا را بیشتر كرده است

معاون بهداشت دانشکده علوم پزشکی شوشتر گفت: از زمان 
بازگشایی مشاغل کم ریسک و با ریسک متوسط، تجمع و رفت 
و آمد مردم بیشتر شده و بنابراین ممکن است در آینده نزدیک 

شاهد افزایش موارد ابتلا به کرونا باشیم.
وی در خصوص چگونگی محافظت کارکنان هنگام حضور در 
بازار، بیان کرد: کارکنان باید حتما از ماسک، دستکش و مواد 
ضدعفونی کننده استفاده کنند. همچنین باید مرتب دست های 
خود را با آب و صابون شستشو دهند و فاصله حداقل یک و نیم 

متری باید بین کارکنان و مراجعه کنندگان رعایت شود.
معاون بهداشتی دانشکده علوم پزشکی شوشتر تصریح کرد: 
اگر این الزامات بهداشتی رعایت نشود، احتمال افزایش مجدد 
شیوع و افزایش موارد بیماری وجود دارد زیرا همچنان بیماری 
در محیط وجود دارد.فدایی گفت: از زمان مطرح شدن بحث 
فاصله گذاری هوشمند جلسات مختلفی با مسئولین ادارات و 
دستگاه های ذی ربط در خصوص اطلاع رسانی به اصناف برای 
ثبت نام در سامانه سلامت تشکیل شده است. بازرسان بهداشت 
محیط نیز نظارت مستمری بر فعالیت اصناف دارند تا کسبه 
در سامانه ثبت نام کنند و کد رهگیری داشته باشند و الزامات 
بهداشتی را رعایت کنند. وی افزود: در حال حاضر روند ابتلا 
به کرونا در شهرستان شوشتر متغیر است اما همچنان گردش 
ویروس در شهرستان وجود دارد و باید همه مردم نسبت به این 

موضوع هوشیار باشند و رفت و آمدها را محدود کنند.
بر  تاکید  با  شوشتر  پزشکی  علوم  دانشکده  بهداشت  معاون 
لزوم رعایت الزامات بهداشتی، تصریح کرد: همچنان استفاده 
از ماسک و دستکش و حفظ فاصله گذاری اجتماعی باید مد 

نظر قرار گرفته شود.

مشاور وزير کشاورزی :
خوزستان ظرفیت كشت

 ۶۰ هزار هکتار چغندرقند را دارد
جهاد  وزارت  چغندرقند  محوری  و مجری طرح  وزیر  مشاور 
کشاورزی با بیان اینکه استان خوزستان ظرفیت بالایی در تولید 
انواع محصولات به ویژه چغندرقند را دارد گفت: امکان کشت 

۶۰ هزار هکتار چغندرقند در استان خوزستان وجود دارد.
هادی حصادی در حاشیه بازدید از مزارع چغندرقند شهرستان 
شوش با بیان اینکه اقلیم خوزستان بهترین الگو برای کشت 
چغندرقند است افزود:بااین اقلیم می توان بیش از چهار میلیون 

تن محصول چغندر قند در خوزستان تولید کرد.
وی مشارکت بخش خصوصی برای احداث سه کارخانه قنددر 
استان خوزستان را ضروری دانست و گفت: حدود ۵۰درصد 
شکر کشور با احتساب تولید شکر کارخانه های نیشکری در 
خوزستان تولید می شود که در صورت توسعه کشت چغندرقند 
و احداث کارخانه های جدید در خوزستان می توان ظرفیت 
تولید شکر در خوزستان را افزایش داد و کشور را از واردات 

شکر بی نیاز کرد.
معاون بهبود تولیدات گیاهی سازمان جهاد کشاورزی خوزستان 
نیز گفت:در سال زارعی ۹۹- ۹۸ حدود ۱۳هزار هکتار از مزارع 

خوزستان به کشت چغندر قند اختصاص یافت.
در  خوزستان  چغندرقند  گفت:مزارع  نژاد  قاسمی  محمد 
شهرستان های شوش ، دزفول ، اندیمشک  ،گتوند ،شوشتر 
و بهبهان قرار دارند و از  ۳۱ فروردین ماه عملیات برداشت 
محصول از این مزارع آغاز شده است. معاون بهبود تولیدات 
گیاهی سازمان جهاد کشاورزی خوزستان گفت:پیش بینی می 
شود بیش از یک میلیون تن محصول چغندرقند باعیار ۱۴.۸ 
درصد از مزارع خوزستان برداشت شود. مدیر جهاد کشاورزی 
شوش نیز سطح زیر کشت مزارع چغندر قند این شهرستان را 
در سال زراعی ۹۹- ۹۸ حدود  هشت هزار و ۲۰۰ هکتار عنوان 
کرد و گفت:این میزان سطح زیر کشت حدود ۳۵درصد نسبت 

به سال زراعی گذشته افزایش داشته است.
علیرضا ملک زاده میانگین برداشت چغندرقند از سطح هر هکتار 
مزرعه را ۸۰ تن عنوان کرد و گفت:حدود ۶۲ درصد کشت 
چغندر قند استان خوزستان به شهرستان شوش اختصاص دارد 
ضمن اینکه از لحاظ عیار محصول چغندرقند تولید شوش از 

کیفیت خوبی برخوردار است.
مدیر جهاد کشاورزی شهرستان شوش گفت: به منظور تحویل 
محصول چغندرقند به کارخانه های تولید شکر با هشت کارخانه 
در اصفهان، اسلام آباد ،کرمانشاه، قزوین، شهرکرد، همدان و 
کارخانه قند شوش در شمال خوزستان قرارداد منعقد شده است 

تا چغندر برداشت شده به این کارخانه ها منتقل شود.
کشاورزان شوش با تولید سالانه حدود ۲ میلیون تن محصول 
نقش مهمی در تولید انواع محصولات به ویژه گندم، ذرت دانه 

ای و چغندرقند دارند.

نماینده ولی فقیه در استان خوزستان از ادامه طرح 
رزمایش مواسات مومنانه در دوره پسا کرونا خبر 
نبی  محمد  سید  والمسلمین  حجت الاسلام  داد. 
نخست  مرحله  برگزاری  حاشیه  در  موسوی فرد 
از  پس  داشت:  اظهار  مومنانه  مواسات  رزمایش 
فرمان مقام معظم رهبری در نیمه شعبان مبنی 
بر تشکیل قرارگاه مواسات و رزمایش مومنانه و با 
همکاری سپاه استان خوزستان این طرح در استان 
خوزستان آغاز شد و بناست تا دو ماه پس از ماه 
مبارک رمضان و دوره پسا کرونا فعالیت خودشان 
را در کمک به نیازمندان ادامه دهند. وی افزود: 
برآورد کردیم جامعه هدف این طرح بیش از یک 
میلیون نفر باشد، و حدود ۵۰۰ هزار بسته تدارک 
دیده شود تا بین نیازمندان توزیع شوند. همچنین 

در حاشیه اجرای فاز نخست این رزمایش فرمانده 
توصیه  به  بنا  کرد:  عنوان  ولیعصر  سپاه حضرت 
مومنانه  مواسات  رزمایش  رهبری  معظم  مقام 
آغاز شد تا کمکی به نیازمندان و فقرا در آغاز ماه 
مبارک رمضان صورت گیرد. سردار سرتیپ حسن 
شاهوارپور افزود: این رزمایش در سراسر استان و 
با حضور همه نواحی مقاومت و پایگاه ها بیش از 
۳۱۰۰۰ بسته غذایی تهیه شده که با همت مردم 
با حضور  امیدواریم  انجام شده است و  و خیرین 
نهادهای  و  ها  سازمان  مردم  حمایت  و  نهادها 
دولتی و خیرین عزیزی که بنا دارند در ماه مبارک 
رمضان نذورات انجام دهند همچنان تداوم یابد و 
همچون دفاع مقدس روحیه بخشش و همکاری 

و بین همدیگر زنده بماندتا فقر ریشه کن شود.

و  پاساژها  بازگشایی  به  اشاره  با  اهواز  شهر  شورای  عضو 
مجتمع های تجاری، گفت: طبق آنچه تاکنون مشاهده شده است، 
به  ابتلا  آمار  شود  بیشتر  عمومی  مکان های  در  تجمعات  چه  هر 

کرونا و تلفات نیز افزایش می یابد.
مصاحبه ای  در  اسفندماه  نیمه  کرد:  اظهار  ایزدی  محمدرضا 
فاجعه  نشود،  جلوگیری  شهری  بین  تردد  از  اگر  که  کردم  بیان 
چه  تصمیم گیری ها  در  نیست  مشخص  متاسفانه  اما  می دهد  رخ 

مصلحتی دیده می شود.
وی افزود: البته با توجه به این وضعیت اقتصادی، بسیاری از افراد 
اگر سر کار نروند نمی توانند نان شب را تهیه کنند. هزاران مغازه 

در پاساژهای اهواز وجود دارند که از یک ماه قبل تعطیل هستند و 
بدهی دارند و باید هزینه معیشت خود را تامین کنند اما از طرفی 

نیز مردم در معرض خطر هستند.
تاکنون مشاهده شده  آنچه  اهواز گفت: طبق  عضو شورای شهر 
است، هر چه تجمعات در مکان های عمومی بیشتر شود آمار ابتلا 
به کرونا و تلفات نیز افزایش می یابد. ایزدی با اشاره به بازگشایی 
پاساژها و مجتمع های تجاری، بیان کرد: بازگشایی این مشاغل به 
افزایش آمار مبتلایان به کرونا کمک می کند. اگر حداقل تا نیمه 
فعالیت  از  ماه  فروردین  اول  نیمه  مشابه  اردیبهشت ماه،  اواخر  یا 

مشاغل جلوگیری می شد وضعیت بهتر می شد.

عضو شورای شهر اهواز گفت: به علت عدم نظارت کافی، نوارهای 
حفاری شرکت آبفا و سایر شرکت های خدمات رسان اهواز با رعایت 
مشخصات فنی، ترمیم نمی شوند و همواره شاهد گلایه شهروندان 

در این خصوص هستیم.
حجت الاسلام جاسم موسی پور عضو شورای شهر اهواز اظهار کرد: 
با توجه به فرسودگی شبکه آب و فاضلاب اهواز دائما در مناطق 

مختلف شاهد حفاری های جدید هستیم.
ترمیم  ها،  قانون شهرداری  ماده ۱۰۳  براساس  اینکه  بیان  با  وی 
تاسیساتی  های  شرکت  عهده  به  آنها  آسفالت  و  حفاری  نوارهای 
است، گفت: شرکت های حفار از جمله شرکت آب و فاضلاب موظف 
به  را  آسفالت  و  نوار حفاری  ترمیم  هستند در طرح های خود، کار 
کرد:  بیان  اهواز  دهند. عضو شورای شهر  پیمانکار صورت  وسیله 

متاسفانه به دلیل نبود نظارت کافی در حین مراحل مختلف عملیات 
حفاری مؤسسات و پیمانکاران خدماتی و همکار سازمان حفار فقط 

به پر کردن محل حفاری بدون رعایت کامل جزئیات فنی مندرج در 
آیین نامه ها اقدام می کنند و با نفوذ آب به لایه های خاک و نشست 
آسفالت، خسارات و صدمات جانی و مالی فراوانی به شهروندان وارد 
شده است. وی افزود: کسی منکر تلاش های شرکت آبفا اهواز نیست 
و البته قضیه آب و فاضلاب طبق قانون ربطی به شهرداری ندارد؛ 
روزی نیست که شاهد درد و دلها و مصائب شهروندان از مناطق 
باهنر  رمضان،  سپیدار،  علوی،  کوی  یک،  فرهنگیان  ملت،  کوی 
ومناطق مختلف به خاطر این حفاریها نباشیم. موسی پور در خصوص 
منطقه سخیریه اهواز نیز اظهار کرد: بنا شد شهرداری منطقه۷ به 
جهت رضایت شهروندان کار ترمیم را انجام دهد و در ادامه مبلغ 
هزینه شده را با آبفا تهاتر کند؛ در مابقی مناطق درگیر هم پیگیر 

چنین توافقی بر مبنای تهاتر هستیم.

گفت:  خوزستان  استان  کرونا  ویروس  با  مبارزه  ستاد  سخنگوی 
باید  نیست و مردم  بیانگر رفع خطر شیوع  برخی صنوف  فعالیت 

همچنان از تردد غیرضروری خودداری کنند.
رضا نجاتی اظهار کرد: ستاد ملی مقابله با کرونا با هماهنگی که 
تا  را  مساجد  و  متبرکه  اماکن  دادند،  انجام  ذی ربط  مسئولان  با 
۱۵ اردیبهشت ماه تعطیل کرد، تداوم تعطیلی بستگی به وضعیت 
نکات  مردم  اگر  دارد،  ویروس  شیوع  وضعیت  و  مردم  عملکرد 

بهداشتی را رعایت کنند، از این محدودیت ها کاسته می شود.
مساجد  در  بیشتری  حضور  مردم  رمضان  مبارک  ماه  افزود:  وی 
دارند و برنامه های مختلفی به مناسبت این ایام در گذشته انجام 
می شد، این مراسم که شامل قرآن و دعاخوانی و افطاری می شود 

تا ۱۵ اردیبهشت ماه ممنوع است.
سخنگوی ستاد مبارزه با ویروس کرونا بیان کرد: این مراسم در 
خانه ها می توانند با تعداد اندک برگزار کنند اما ایجاد تجمع به طور 

کلی ممنوع است.
وی با عنوان اینکه همه مقاطع تحصیلی تاکنون تعطیل هستند، 
فعلًا  فوق لیسانس  و  لیسانس  مقاطع  دانشگاه ها  در  کرد:  بیان 
آغاز  فعالیتشان  اردیبهشت  اول  از  دکترا  مقطع  اما  بوده  تعطیل 

شده است.
نجاتی بیان کرد: ادارات نیز با توجه به اینکه در ستاد ملی مبارزه 
با کرونا مطرح شد و بنا شد تصمیم گیری در هیئت دولت انجام 
شود، فعلًا روند گذشته یعنی در محل کار به صورت نوبت کاری و 
یک سوم مرخصی بدون احتساب به جز افرادی که بیماری از جمله 
ریوی، تنفسی، قلبی، عروقی، کلیوی و دیابت دارند دستگاه ها و 
این است که  اما شرط  باید مرخصی دهند،  افراد  این  به  مدیران 
فرد نباید در خارج از اداره کار دوم داشته باشد در غیر این صورت 

مرخصی آنها حساب می شود.
وی گفت: رفت وآمد بین شهرها روند عادی دارد اما توصیه ای که 
را جدی گرفته و فاصله  بیماری  این است که  داریم  به مردم  ما 
اجتماعی را رعایت کنند، فقط در مواقع ضروری از خانه خارج شوند 

و برای خرید یک نفر از اعضای خانواده بیرون بیاید.

کرد:  اظهار  خوزستان  استان  در  کرونا  با  مبارزه  ستاد  سخنگوی 
افراد مسن و کسانی که بیماری دارند از خانه خارج نشود چرا که 

امن ترین جا برای آنها منزلشان است.
این زنجیره شیوع  اگر نکات بهداشتی رعایت شود  افزود:  نجاتی 
خیلی زود قطع می شود در غیر این صورت بیماری کرونا همچنان 
با ما هست، اینکه برخی افراد اعلام می کنند گرما موجب نابودی 
کرونا می شود، چون این بیماری ناشناخته است، تمام پزشکان در 
این خصوص که گرما تأثیر در ریشه کن شدن این ویروس دارد به 

نتیجه قطعی نرسیدند.
وی گفت: اگر آمار در خوزستان کم بوده، به دلیل رعایت هایی بوده 

که در هفته های اخیر مردم انجام داده اند.
سخنگوی ستاد مبارزه با ویروس کرونا در استان خوزستان ادامه 
داد: اکنون با این شرایطی که ما در رفت وآمدها می بینیم، احتمال 
افزایش آمار مبتلایان و فوتی ها وجود دارد، این هشدار به مردم 
استان خوزستان می دهیم که همچنان به اجرای نکات بهداشتی 
در  را که  و مراسم هایی  برنامه ها  توجه کنند،  پیشگیری  و اصول 
فرهنگ ما بوده فعلًا برای سلامتی خود و جامعه کنار بگذارند تا 

از این مرحله عبور کنیم.
خوزستان  استانداری  در  ما  سامد  سامانه   ۱۱۱ شماره  افزود:  وی 
تا ۱۴ پاسخگوی سوالات،  از ۷ صبح  اداری  است که در ساعت 

کوتاهی، کم کاری و رسیدگی نکردن در ادارات هستند.
متشکل  تیم های  نیز  اصناف  با  رابطه  در  کرد:  تصریح  نجاتی 
با  تجارت،  و  معدن  صنعت،  و  فرمانداری  بهداشت،  تعزیرات،  از 
کامل  طور  به  اماکن  بر  استانداری  اقتصادی  معاونت  با  نظارت 
فاصله  و  بهداشتی  پروتکل های  که  مغازه هایی  می کنند،  بازدید 
ابلاغ  مصوبات  اساس  بر  باشند  نکرده  رعایت  هوشمند  اجتماعی 

شده تصمیم گیری خواهد شد.
وی گفت: مصوبات ستاد مبارزه با بیماری کرونا نیز مانند شورای 
امنیت ملی است و همه دستگاه ها، شرکت ها و افراد جامعه مستلزم 

اجرای مصوبات این ستاد هستند.
استان  با کرونا در  مقابله  بیماری  با  رابطه  نجاتی عنوان کرد: در 

خوزستان اقدامات خوبی انجام شده است، همه دستگاه، استاندار 
پزشکی  علوم  دانشگاه  و  سپاه  مسلح،  نیروهای  آنها،  مجموعه  و 

فعالیت های خوبی داشته اند.
یک  کرونا  با  مقابله  کرد:  بیان  کرونا  با  مبارزه  ستاد  سخنگوی 
دولتی است  به دستگاه های  اول مربوط  دارد که بخش  فرایندی 
بیمارستان ها  بحث  و  مقابله  راستای  در  که  اقداماتی  همین  که 
و تمهیداتی که باید اندیشیده شود انجام داده، بخش دیگر مردم 
هستند که اصلی ترین مهره نیز همین بخش است که در صورت 
اثرگذار  ما  فعالیت های  و  مصوبات  از  هیچیک  نکردن  رعایت 

نخواهد بود.
وی افزود: مقابله با کرونا مستلزم تصمیم همگانی است، یعنی همه 
با هم به مقابله و جنگ با آن بپردازیم، اگر ۹۹ درصد رعایت کنند، 
در خانه بمانند و توصیه های بهداشتی را رعایت کنند یک درصد 

رعایت نکنند، کل جامعه مبتلا به بیماری می شوند.
نجاتی در ادامه گفت: این کار، کار اجتماعی است و همه جوانب و 
آحاد مردم باید درگیر باشند و احساس مسئولیت داشته باشند چرا 

که موجب سلامتی خود و همه افراد جامعه می شود.
سخنگوی ستاد مبارزه با ویروس کرونا عنوان کرد: اکنون همه ما 
در کشتی نشسته ایم که نمی توانیم بگوییم قسمتی که من نشستم 
را می توانم سوراخ کنم و مشکلی برای بقیه پیش نمی آید، جامعه 
باید  مردم  و  کشور  تمام  است،  بیماری  این  درگیر  امروز  بشری 

رعایت کنند.
وی بیان کرد: درصد بالایی از مردم استان نکات بهداشتی عنوان 
شده را رعایت کردند که نمونه آن در تعطیلات عید و اوج آن روز 
۱۳ فروردین شاهد بودیم که بسیار رعایت شد، در خانه ماندند و 
متوجه شدند که خروج غیرضروری سخت است اما از ابتلاء به این 

بیماری سخت تر نیست.
بهتر  ایام  این  در  مردم  از  برخی  چند  هر  کرد:  بیان  نجاتی 
این  شاهد  که  نکردند  رعایت  و  کنند  کمک  می توانستند 
خوزستانی  استان  در  ابتلاء  آمار  اخیر  روزهای  در  که  بودیم 

یافت. افزایش 

معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری خوزستان گفت: پروانه 
کسب کشتارگاه های مرغ خوزستان که به قوانین و مصوبات ستاد 

تنظیم بازار استان عمل نکنند باطل خواهد شد.
سید نوراله حسن زاده در ستاد تنظیم بازار خوزستان در سرسرای 
کنار  در  متخلف  کشتارگاه های  کرد:  بیان  استان  این  استانداری 
دیگر  کشتارگاه های  از  و  شد  خواهند  تعطیل  پروانه  شدن  باطل 

استان ها استفاده خواهیم کرد.
از  حمایت  و  مرغداری  صنعت  به  کمک  برای  داد:  ادامه  وی 
مرغداران تلاش داریم تا با انجام راهکارهای مختلف جلوی ضرر 

و زیان آنها گرفته شود.

وی گفت: از جمله مواردی که برای حمایت از مرغداران خوزستان 
مرغ  ورود  از  تصویب شده جلوگیری  استان  بازار  تنظیم  در ستاد 
کشتارگاه های  در  مرغ  فروش  و  خرید  شدن  ممنوع  و  استان  به 

استان است.
حسن زاده ادامه داد: باید برای مقابله با تخلف در بخش کشتار و 

توزیع مرغ قوه قضاییه و دادستانی خوزستان ورود کند.
کرد:  بیان  خوزستان  استانداری  اقتصادی  امور  هماهنگی  معاون 
متاسفانه برخی کشتارگاه ها فاکتورهایی با قیمت صوری تهیه ، و 
مرغ را با قیمت بسیار پایین تر از نرخ مصوب از مرغدار خریداری 
می کنند. * درخواست مرغداران برای فروش مرغ به کشتارگاه ها 

توسط اتحادیه
مدیرکل اقتصادی استانداری خوزستان نیز گفت: مرغداران تقاضا 
دارند برای جلوگیری از هرگونه تخلف در هنگام فروش مرغ به 

کشتارگاه ها اتحادیه مرغداران وظیفه این کار را برعهده بگیرد. 
به  مرغ  فروش  کنار  در  مرغداران  اتحادیه  افزود:  ارسلان شهنی 

کشتارگاه ها بر توزیع آن نیز ورود خواهد کرد.
* نامه دامپزشکی خوزستان برای جلوگیری از ورود مرغ به استان

مدیرکل دامپزشکی خوزستان نیز گفت: سه روز پیش نامه ای به 
ادارات دامپزشکی سایر استان ها ارسال کردیم که از ارسال مرغ به 

خوزستان جلوگیری شود.

نماينده ولی فقیه در خوزستان : 

استاندار خوزستان :رزمايشکمکمواساتمومنانهادامهمييابد
مشکل حل نشدنی وجود ندارد

استاندار خوزستان گفت: تمامی دستگاه های اجرایی برای حمل 
کالاهای اساسی از بندر امام خمینی)ره( و محصولات کشاورزی 

تلاش می کنند.
غلامرضا شریعتی در حاشیه جلسه با معاون اول رئیس جمهور 
و وزیر محترم راه و شهرسازی که در بندر امام خمینی)ره( به 
صورت ویدئو کنفرانس برگزار شد، اظهار کرد: در این جلسه 
گزارشی از اقدامات انجام شده در حوزه اداره کل بنادر، راهداری 
و حمل و نقل جاده ای استان و راه آهن برای حمل و جابجایی 
کالاهای اساسی در سال گذشته و میزان رشد جابجایی این 

کالاها ارائه شد.
وی با اشاره به رسوب کالا در بندر امام خمینی)ره( و عدم وجود 
شرایط تخلیه بار برخی کشتی ها، افزود: ما در قبال حمل و 
جابجایی کالاهای اساسی مسئولیت داریم و نباید بگذاریم دچار 

آسیب شوند، باید سالم در اختیار مردم قرار گیرند.
شریعتی با اشاره به آغاز برداشت محصولات کشاورزی در هفته 
های آینده با هدف استقلال در حوزه غذایی کشور ، بیان کرد: 
حدود ۶ میلیون تن محصولات کشاورزی باید بین ۲ الی ۲ ماه 
و نیم آینده حمل و جابجا شوند که این امر، استان را هر سال با 

مشکل مواجه می کند.
جمهور  رئیس  اول  معاون  کرد:  تصریح  خوزستان  استاندار 
دستوراتی را برای سازمان های مختلف صادر کرد که از جمله 
بحث  به  توجه  حوزه  در  شده  صادر  دستورات  توان  می  آن 
تراریخته از سوی سازمان محیط زیست و دامپزشکی اشاره کرد 
و مقرر شد این موضوع هرچه سریع تر انجام شود تا امکان 
تخلیه و بارگیری این کالاها از بندر امام خمینی)ره( با سرعت 

بیشتری صورت پذیرد.
حل  و  مشکل سخت  حاضر  حال  در  کرد:  تصریح  شریعتی 
نشدنی در بندر امام خمینی)ره( وجود ندارد اما امیدواریم امسال 
نیز همچون سال گذشته با تغییرات ایجاد شده در تصمیم های 
اتخاذ شده، این نهادها شرایط لازم را برای بارگیری و جابجایی 
کالاها فراهم کنند تا بتوانیم شرایط بندر را از شرایط فعلی که 
در آن قرار دارد به حالت عادی برگردانیم و مشکلی در این 
زمینه نباشد. وی اذعان کرد: همه دستگاه ها از جمله اداره کل 
گمرک، اداره کل بنادر و دریانوردی، اداره کل راهداری و حمل 
اداره  دامپزشکی،  اداره کل  راه آهن جنوب،  ای،  نقل جاده  و 
کل استاندارد و بهداشت استان بصورت هماهنگ در حال انجام 

وظایف خود هستند.

مدير اداره آبفا بهبهان :
مشکل قطعی آب آغاجاری رفع شد

مدیر آبفا منطقه بهبهان از رفع قطعی آب در آغاجاری پس از 
پیگیری ها و تلاش ۳ روزه خبر داد.

فاضلاب خوزستان،  و  آب  روابط عمومی شرکت  به گزارش 
محمدرضا نامیر اذعان داشت:به دلیل از کار افتادن و خرابی 
نظامی  چم  تاسیسات  آبگیر  اسکله  برق  تابلو  و  الکتروموتور 
آغاجاری، آب اکثر نقاط شهر آغاجاری در اواخر فروردین ماه 

با قطعی ۳ روزه مواجه شد.
به  آمده،  پیش  وضعیت  از  اطلاع  کسب  از  پس  افزود:  وی 
فوریت اکیپ واحد تعمیر و نگهداری حوزه بهره برداری امور آبفا 
بهبهان به محل اعزام شدند و با همکاری نیروهای آبفا آغاجاری 
عملیات تعمیر و تعویض قطعات این ایستگاه آبرسانی آغاز شد.

نامیر ضمن قدردانی از حضور موثر و کارگشای معاونت بهره 
برداری شرکت آبفا خوزستان در آغاجاری گفت: پس از مشخص 
شدن خرابی قطعی الکترو موتور با پیگیری های بعمل آمده و 
مساعدت مهندس قنواتی معاون محترم بهره برداری سریعا یک 

دستگاه الکتروموتور جدید تهیه و نصب گردید.
وی ادامه داد: طی این عملیات پرفشار که ۳ روز بطول انجامید، 
یک دستگاه الکتروموتور جدید، دو عدد شیر یکطرفه جدید و 
افزایش ظرفیت  اینچ جهت  یک دستگاه پمپ کف کش ۱ 

آبگیری نصب و تابلو برق نیز تعمیر و بازسازی شد.

در سال "جهش تولید" ؛
ركورد ماهانه تولید 

شمش فولاد خوزستان شکسته شد
محمود لندی معاون بهره برداری شرکت فولاد خوزستان 
اظهار داشت: فولاد مردان یکبار دیگر ثابت کردند، دستیابی 
به تولید بیشتر با توکل به خداوند و تلاش و کوشش امکان 

پذیر است.
لندی در ادامه گفت: سال ۱۳۹۹ از سوی مقام معظم رهبری 
به نام "جهش تولید" نام گذاری شد؛ همین موضوع، انگیزه 
ای فولاد مردان را برای تولید بیشتر و با کیفیت دوچندان 
کرد. در حالی  که شیوع ویروس کرونا باعث شد، برای حفظ 
سلامت کارکنان، محدودیت هایی در نظر گرفته شود، اما 
در همین شرایط،  توانستیم در چهاردهم فروردین ماه ۱۳۹۹ 
به تولید ۱۳۱۰۴ تُن دست پیدا کنیم.  معاون بهره برداری 
را  از دو سال  تولید پس  ارتقا رکورد ماهانه  فولاد خوزستان،  
حاصل اراده ی پولادی کارکنان دانست و افزود: دستیابی به 
تولید ماهانه ۳۴۵ هزار و سیصد و پنجاه هشت تُن در فروردین 
ماه ۱۳۹۹، مرهون تلاش و ایثار بی وقفه کارکنان و حمایت 
های خالصانه مدیرعامل است. این مقدار تولید، سالی پربار و 

موفقیت آمیز را برای شرکت فولاد خوزستان نوید می دهد.

رئیس اداره تعاون روستايی هويزه :
بیش از ۸ هزار تن

 گندم خریداری شده است
رئیس اداره تعاون روستایی هویزه از خرید بیش از ۸ هزار تن 

گندم از کشاورزان این شهرستان خبر داد.
غفله مرمضی در خصوص آخرین وضعیت خرید گندم و کلزا از 
کشاورزان هویزه اظهار کرد: خرید گندم در شهرستان هویزه از 
۲۷ فروردین ماه آغاز و تا یکم اردیبهشت ماه، بیش از ۸ هزار تن 

گندم از کشاورزان این شهرستان خریداری شده است.
وی ادامه داد: همچنین در طول این مدت اداره تعاون روستایی 

هویزه موفق به خرید ۲۵۰ تن کلزا از کشاورزان شده است.
روند خرید  روستایی هویزه تصریح کرد:  تعاون  اداره  رئیس 
اردیبهشت  پایان  تا  و  کلزا در شهرستان  محصولات گندم 
ماه ادامه دارد و در این زمینه پیش بینی می شود که بیش از 
۶۵ هزار تن گندم و بیش از یک هزار تن کلزا از کشاورزان 

خریداری شود.

رئیس کمیسیون تحقیق، نظارت و بازرسي شوراي شهر اهواز :

مصلحت انديشي مسئولان به فاجعه كرونايي ختم مي شود

رئیس کمیسیون فرهنگي شوراي شهر اهواز :

حفاري ها صدمات فراوانی به شهروندان وارد كرده است

سخنگوی ستاد مبارزه با کرونا خوزستان :

تداوم تعطیلی به وضعیت شیوع ويروس بستگی دارد

معاون استاندار خوزستان :

مجوز كشتارگاه های مرغ متخلف باطل مي شود


